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Tisztelt Elnök Asszony!

„Aláírásgyűjtés a falugazdász hálózat megmentése érdekében" címmel a
Házszabály 90 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni dr. Németh Imre
Földművelésügyi és Vídékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

Nagy megdöbbenést okozott a december 30-án végrehajtott létszámleépítés,
amely a falugazdászokat érintette közvetlenül, de közvetve a gazdálkodókat sújtotta .
Szolnok megyében 8 fővel csökkent a falugazdászok létszáma . Ez az, átszervezés
választókerületemet is érintette . Két önálló falugazdászi körzet szűnt meg a
jászladányi és a jászalsöszentgyörgyí .
A Jászságban soha sem volt nagybirtok rendszer, ennek megfelelően számtalan

kis földtulajdonnal rendelkező gazdálkodó élt és él ebben a tájkörzetben . Az itt élő
embereknek létszükséglet, hogy az uniós- és nemzeti támogatásokhoz
hozzájussanak. Ezért érthető a ragaszkodásuk az általuk megszokott helyzetüket jól
ismerő falugazdászokhoz . Egyáltalán nem meglepő, hogy három település
gazdálkodói az újévi ünnepek alatt 900 db aláírást gyűjtöttek annak érdekében, hogy
az átszervezés ne érintse településüket, azaz maradjon a régi falugazdászuk .
Az átszervezés okát kutatva több helyről megerősítették azt a hírt, hogy az

átszervezés még csak elkezdődött, s az év folyamán többször lesz leépítés annak
ellenére, hogy uniós támogatások megismeréséhez, az igénylések határidőben és
megfelelő tartalommal történő benyújtásához nélkülözhetetlen a munkájuk . Ezen
kívül tengernyi és aprólékos feladat hárul rájuk . Bonyolult és kaotikus a gázolaj
jövedéki adójának a visszaigénylése . A területalapú támogatások igénylésénél
nagyszámú utólagos ellenőrzés vált szükségessé. Az agrár környezetvédelmi
támogatások feltételrendszerének megismertetése és betartatása is fontos feladata a
falugazdász hálózatnak.
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Tisztelt Miniszter úr! A következő kérdésekre várom válaszát :

Miért nehezíti Ön intézkedéseivel a gazdálkodók amúgy is kilátástalan sorsát?
Miért akarja Ön idő előtt leépíteni a falugazdász hálózatot, akkor amikor
fenntartásához komoly nemzeti érdek fűződik?
Mint a „merjünk kicsik lenni"-kormány mezőgazdasági minisztere, miért
haragszik a regisztrált termelőkre?
Milyen lehetőséget lát Ön a jászladányi és a jászalsószentgyörgyi önálló
falugazdászi körzet visszaállítására?

Várom megtisztelő válaszát .
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